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中型齿轮减速电机
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               GHM 卧式直接型齿轮减速机

               GVM 立式直接型齿轮减速机

               GHD 卧式双轴型齿轮减速机

               GVD 立式双轴型齿轮减速机
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电机

电机

电机

电机

电机

电机（1）请勿在爆炸环境、易燃性气体环境、腐蚀性环境以及漏水的环境下使用此减速     。

（2）请勿强行弯曲、拉扯或夹住电源、电缆线和电机导线。

（3）电机安装完成后，必须使用接地线良好接地，接地线位置位于接线盒上面。

（4）安装、连接、检查等须由专业技术人员进行。

（5）安装环境需干燥且通风良好，周围温度-5~40℃之间，异常高温或低温时需特别注明。

（6）齿轮减速电机需安装在平整且坚固的底座上。
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◆电气接线图  

三相九条电机电源线
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三相电机/刹车器接线方式

三相六条电机电源线

三相六条电机电源线附直流刹车器

变频器附刹车电机

三相九条电机电源线附直流刹车器
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单
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电机

电机

电机

电机

电机
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（1）使用中电源电压变动超过10％时，有可能烧毁电机，同时伴有出力扭矩降低或异常。

         

（2）电机超负荷运行时有可能烧毁，请在运行初次测试电机电流是否在额定电流值内。

        

（3）电机即使在正常运行状态，有时表面温度也会有超过70℃的现象。电机运行时，若有

     靠近电机的可能请制作“    高温注意”图标并贴于电机显眼处。
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电机 电机

高于以上时，必须停机检查。（因素：电机

电机

电机 电机 电机

检查时，请以500V电阻测量电机绕组
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刹车表面歪斜
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O型环损坏 更换O型环

噪
音

漏
油
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功率

电机过热 电机不良 更换新电机
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1.机械性能检验 
振动、噪音、减速比、轴跳动、外观质量。

2.电气性能检验
耐压、匝间绝缘、直流电阻、空载电流、旋转方向。

3.装箱检验
平键一支、轴套一支、使用说明书及产品合格证一份。
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◆ Electrical wiring diagram
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The brake power and frequency 
converter powersupply it to the switch
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◆4  INSTALLATION
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◆5  IN USAGE ◆
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（1）If the variation of the supply voltage in use exceeds 10%,the motor might be damaged,

         accompanied by reduced or abnormal output torque.

（2）The motor running overload may bu burnt.Before running for the first time,test if the 

         motor current is within the rated range.

（3）Even if the motor is in normal operation state, the surface temperature may also exceed 

         70.If it is possible to approach the motor when the motor is running,please affix a “           

        HOT”mark on a conspicuous place on the motor.

（4）When the motor is running reversely,Adjust single-phase motor according to the wiring

            diagram.For three-phase motors,just exchange two phases of the power cable.
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Please pay attention to the following points during the general  periodical  inspection�

（1）Temperature rise
           The gear motor of Grade F insulation, is a fully enclosed outer fan structure,it is normal that 
           thetemperature of the motor is about 50℃ higher than the ambient temperature When the 

           temperature exceeds 50℃, the machine must be stopped for inspection. (factor：abnormal load of

           motor or transmission system)
（2）As the lining of the motor abrades due to long-term use，please adjust it according 
          to the brake clearance. (normal brake clearance is 0. 3～0.7mm)
（3） Abnormal vibration and noise
           There is almost no noise in normal situations．If there is abnormal installation，it will vibratewith 
            noise，so please pay attention to it. (It is tolerable when the idling)
（4）Sometime there will be accoumulated debris hindering ventilation on motor vents，so 
            please clear outside of the motor, to ensure the normal operation of the motor temperature.
（5） Please Periodically check the insulation resistance of the motor winding with 500V 
        resistance to ensure that it is more than 1MΩ to avoid the risk of leakage.



◆TROUBLESHOOTING AND CONSULTING
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◆ QUALITY WATTANTY.
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